

**ព្រះរាជាណាចក្រកម្ពុជា**  
**ជាតិ សាសនា ព្រះមហាក្សត្រ**

នាងខ្ញុំឈ្មោះ **មេង វណ្ណា** អាយុ ២៧ឆ្នាំ ជនជាតិ ខ្មែរ មាន ស្វាមីឈ្មោះ **អូសិន ឃ្លែក** អាយុ ៤៩ឆ្នាំ ជនជាតិ អូស្ត្រាលី ជាម្ចាស់កម្មសិទ្ធិ **វាលស្នឹង វ៉ានី អេកូ រ៉េស័ត** (Jasmine Valley Eco-Resort) និង **វាលស្នឹង វ៉ានី ត្រែល** (Jasmine Valley Trail) អស់យជ្ជាន ស្ថិតនៅក្នុងភូមិកែប ខេត្តកែប , ទូរស័ព្ទ (097) 917 635 ។

**សូមគោរពជូន**  
**សម្តេចអគ្គមហាសេនាបតីតេជោ ហ៊ុន សែន**

ជាទីគោរពដ៏ខ្ពង់ខ្ពស់បំផុត!

**កម្មវត្ថុ** : បុរសជនជាតិអាមេរិកកាំងឈ្មោះ George Maurice ប្រើប្រាស់ប្រព័ន្ធតុលាការកម្ពុជាដើម្បីលួចបន្លំដោយចេតនានូវប្រាក់ដើមទុនរបស់នាងខ្ញុំ។

មេឃឹមយជ្ជានធម្មជាតិ **វាលស្នឹង វ៉ានី** របស់យើងខ្ញុំ បាននិង កំពុងទាក់ទាញទេសចរណ៍ ដែលចាប់អារម្មណ៍ ចំពោះវិស័យអេកូទេសចរណ៍ធម្មជាតិ ទូទាំងពិភពលោក។ **វាលស្នឹង វ៉ានី** មេឃឹមយជ្ជានធម្មជាតិយកចិត្តទុកដាក់យ៉ាងខ្លាំងចំពោះបរិស្ថានក៏ដូចជាការថែរក្សា បុគ្គលិក បំរើការងារនៅក្នុង មេឃឹមយជ្ជាន ដែលពួកគេមកពីគ្រួសារកសិករក្រីក្រ។ យើងខ្ញុំបាន ផ្តល់នូវការសិក្សារៀនសូត្រ ការហាត់រៀនធ្វើការងារ ផ្តល់នូវអាជីពការងារ រួមទាំងទឹកនៃឆ្នាំ ស្នាក់អាស្រ័យសំរាប់ពួកគាត់ផងដែរ ។

ក៏ប៉ុន្តែមានបុរសជនជាតិអាមេរិកកាំង ឈ្មោះ George Maurice បានផ្តល់នូវ ប្រាក់ដើមទុននៅក្នុងគម្រោងដោយគ្មានលក្ខខណ្ឌ នូវការបង់សង រហូតដល់គម្រោងរកបានប្រាក់ ចំណេញ។ បន្ទាប់ពីយើងខ្ញុំបានទទួលនូវរបាយការណ៍នៃការបៀតបៀនកេរ្តិ៍ខ្មាស់របស់ជនជាតិអាមេរិកកាំងរូបនេះ គាត់បានទាមទារនូវប្រាក់ដើមទុនត្រលប់ទៅវិញ ។ ជាការពិតយើងខ្ញុំមិនអាច ផ្តល់ជូនប្រាក់ដើមទុននោះបានទេពីព្រោះយើងខ្ញុំបាន ប្រើប្រាស់ប្រាក់នោះសំរាប់បង្កើត គម្រោងនេះ អស់ហើយ ។

លោកGeorge បានប្តឹងយើងខ្ញុំនិងបានផ្តល់នូវភស្តុតាងមិនពិតជូនទៅតុលាការ។ តុលាការបានមើលរំលង នូវភស្តុតាង របស់យើងខ្ញុំ ដែលបានបង្ហាញនូវលក្ខខណ្ឌនៅពេលដែលលោក George ចាប់ផ្តើមផ្តល់ប្រាក់ដើមទុន ដល់ពួកយើងខ្ញុំ រួមទាំងប្រាក់រង្វាន់គ្រប់យ៉ាងដែលគាត់ស្នើសុំ។ តុលាការ ថែមទាំងតម្រូវអោយយើងខ្ញុំបង់ប្រាក់បន្ថែមទៀតផង។

ចាប់តាំងពីលោក George រៀបចំនូវការ បំភាន់ភ្នែក នៃប្រតិបត្តិការ ផ្ទេរប្រាក់ពី ខ្លួន

គាត់ផ្ទាល់ ទៅឈ្មោះ ស្វាមីនាងខ្ញុំ (ចំនួនប្រាក់ផ្ទេរគឺ ៥៥,០០០.០០ ដុល្លារអាមេរិកគត់) ។

**សម្តេចតេជោ** អាចមើលឃើញនូវ ប្រតិបត្តិការនេះ បានយ៉ាងងាយស្រួល។ ចំនុចនេះ ពិតជាបាន បង្ហាញថា តុលាការមានភាព មិនប្រក្រតី និងអយុត្តិធម៌សម្រាប់យើងខ្ញុំ ។ ស្វាមីនាងខ្ញុំ ព្រមទាំងនាងខ្ញុំ ពុំមានលទ្ធភាពបង់ប្រាក់ជូន លោក George ដូច្នោះតុលាការបង្គាប់អោយ ធ្វើការ លក់ឡែង រមណីយដ្ឋាន ធម្មជាតិ **វាស់ស្មើន វ៉ាលី** និងផ្តល់លុយជូនលោក George វិញ ។ នៅក្នុងចំនុចនេះ មានន័យថា នាងខ្ញុំ ព្រមទាំងស្វាមី នឹងបាត់បង់អ្វីៗគ្រប់យ៉ាង ព្រោះយើងខ្ញុំ បានលក់នូវ អ្វីៗទាំងអស់រួមមាន ផ្ទះសម្បែង ដើម្បីប្រមូលដើមទុនបង្កើតគម្រោងនេះ ។

យើងខ្ញុំមានបញ្ហានេះ ពីព្រោះ លោក George បានខឹងនៅពេល ដែលយើងគាំទ្របុគ្គលិកខ្មែរ បន្ទាប់ពីពួកគេបានរាយការណ៍ នូវការមិនពេញចិត្ត នៃការ ការបៀតបៀនកេរ្តិ៍ខ្មាស់របស់គាត់។ លោក George អាយុ៨៧ឆ្នាំ ជនជាតិអាមេរិកកាំង បច្ចុប្បន្នស្នាក់នៅក្នុងផ្ទះកសិដ្ឋានមេអំបៅរបស់គាត់ ស្ថិតក្នុងក្រុងកែបដែល ភាគច្រើន គាត់បានចំណាយពេលវេលានៅជាន់ខាងលើ ជាមួយក្មេងៗ ជនជាតិខ្មែរ ។ ភ្ញៀវទេសចរណ៍ ដែលបានទៅកំសាន្ត កសិដ្ឋានមេអំបៅ ពេលខ្លះ បង្ហាញនូវការ មិនពេញចិត្ត ចំពោះទង្វើ របស់លោក George ជាមួយក្មេងៗ ប៉ុន្តែពួកយើង មិនមានភស្តុតាង សំរាប់បង្ហាញពីទង្វើមិនសមរម្យ របស់គាត់ពេលខ្លះគាត់ធ្វើ នូវទង្វើខុសច្បាប់។ យើងខ្ញុំ ប៉ាន់ស្មាន ថាក្មេងៗមិនអាច បង្ហាញ នូវការ មិនពេញចិត្តដូចជាបុគ្គលិក របស់យើងខ្ញុំបានទេ។

លោក George បានប្រើប្រាស់ថវិកាបង្កើតនូវកសិដ្ឋាន មេអំបៅ ផ្ទាល់ខ្លួនព្រមទាំងបាន ជួល អ្នកគ្រប់គ្រង ម្នាក់ដែលពឹងពាក់ អាស្រ័យគ្រប់យ៉ាង ដោយសារគាត់។ ហេតុនេះយើងខ្ញុំ យល់ឃើញថាអ្នកគ្រប់គ្រង កសិដ្ឋាន មេអំបៅ មិនអាចបង្ហាញ នូវការមិនពេញចិត្តដែលកូនរបស់គាត់ បានចំណាយពេល នៅផ្ទះជាន់ខាងលើ ជាមួយលោកGeorgeបានទេ។ ស្ថិតនៅក្រោម ការដឹកនាំ ដ៏ឆ្លាសវៃ របស់**សម្តេចតេជោ** ជាចុងក្រោយ យើងខ្ញុំសូមអោយតុលាការ ទទួលស្គាល់ នូវចំនួនទឹកប្រាក់ ត្រឹមត្រូវ និងសមស្របតាម លក្ខខណ្ឌនៅពេលដែល លោក George ផ្តល់ប្រាក់អោយ យើងខ្ញុំ។

អាស្រ័យដូចហេតុគោរពជម្រាបជូនខាងលើ សូម **សម្តេចតេជោ** មេត្តារពិនិត្យលើរឿងរ៉ាវរបស់នាងខ្ញុំ ដែលមានការពាក់ព័ន្ធជាមួយលោក George និងប្រព័ន្ធតុលាការ។ យើងខ្ញុំសង្ឃឹមយ៉ាងមុតមាំថា សម្តេចនឹងជួយរកយុត្តិធម៌អោយដល់យើងខ្ញុំជាមិនខាន។

សូម**សម្តេចតេជោ** មេត្តាទទួលនូវការគោរពដ៏ខ្ពង់ខ្ពស់បំផុតអំពីយើងខ្ញុំ។

រាជធានី ភ្នំពេញ ថ្ងៃទី ខែមេសា ឆ្នាំ ២០១៤

**ហត្ថលេខា**

**បេង ផាណែត**